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We strongly believe that team spirit is essential in sports. That‘s why we are proud to 
offer our unique teamwear collections that not only strengthen your team spirit on the 
court, but also impress with style.
Our FILA TENNIS CLUBWEAR is the result of many years of experience and passion 
for sport of tennis. With high-quality materials, contemporary design and innovative 
details, we offer the perfect equipment for your team, your tennis centre and your 
tennis academy. From our classic club styles, which have remained in the range for 
over three years, to new and exciting designs in our Heritage collection - you‘ll find 
everything you need to equip your team in an authentic and uniform way.
And best of all, our CLUBWEAR collection now also includes our exclusive selection 
of footwear. Discover our top models, including the popular ‚Sabbia Lite 3‘, and com-
plete your outfit for a perfect appearance on the court. You can also take advantage 
of our special conditions offered with our specialist retailers and our partnership with 
leading clubs and tennis schools all over Europe. Are you ready for the perfect serve? 
Then discover our FILA TENNIS CLUBWEAR now and get the look that will lead 
your team to success! If you have any questions, we and our FILA TENNIS specialist 
retailers will be happy to help.

Wir sind fest davon überzeugt, dass Teamgeist im Sport eine enorme Bedeutung hat. 
Deshalb sind wir stolz darauf, einzigartige Teamwear-Kollektionen anzubieten, die 
nicht nur euren Teamspirit auf dem Platz stärken, sondern auch mit Stil überzeugen. 
Unsere FILA TENNIS CLUBWEAR ist das Ergebnis von jahrelanger Erfahrung und 
Leidenschaft für den Tennissport. Mit hochwertigen Materialien, zeitlosem Design und 
innovativen Details bieten wir die perfekte Ausstattung für euer Team, eure Anlage und 
eure Tennisschule. Von unseren klassischen Club-Styles, die über drei Jahre im Sorti-
ment bleiben, bis hin zu neuen und aufregenden Designs in unserer Heritage-Kollek-
tion – bei uns findet ihr alles, um euer Team authentisch und einheitlich zu kleiden. Und 
das Beste daran: Unsere CLUBWEAR-Kollektion umfasst jetzt auch eine exklusive 
Auswahl an Footwear. Entdeckt unsere Top-Modelle, darunter den beliebten „Sabbia 
Lite 3“, und vervollständigt euer Outfit für einen perfekten Auftritt auf dem Platz. Zu-
dem profitiert ihr von unseren besonderen Konditionen für Fachhändler und unserer 
Partnerschaft mit führenden Clubs und Tennisschulen in ganz Europa. Seid ihr bereit 
für den perfekten Aufschlag? Dann entdeckt jetzt unsere FILA TENNIS CLUBWEAR 
und holt euch den Look, der euer Team zum Erfolg führt! Bei Fragen stehen wir euch 
und eurem FILA TENNIS Fachhändler gerne zur Verfügung.
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FOOTWEAR MEN

SABBIA PRO MEN
Art. FTM25101 
139,99 €
EU 40 - 47 full sizes

0152 - white/fila red comb. I Clay Court

SABBIA LITE III MEN
Art. FTM25105 
129,99 €
EU 40 - 47 full sizes

0153 - white/navy I Clay Court

AXILUS 3 CC MEN
Art. FTW25201 
139,99 €
US 7 - 11, 12, 13, 14

001 - white I Clay Court

CAMPO MEN
Art. FTM25107 
99,99 €
EU 40 - 47 full sizes

0153 - white/navy I All Court







HERITAGE BAG SMALL
Art. FAB24201 
69,99 €
2012 - white alyssum comb. I 1501 - navy/white

HERITAGE BACKPACK
Art. FAB2203 
89,99 €
2012 - white alyssum comb. I 1501 - navy/white

HERITAGE BAG LARGE
Art. FAB24202 
99,99 €
2012 - white alyssum comb. I 1501 - navy/white

HERITAGE BAGS & SLIDES

HERITAGE SLIDE
Art. FTS25110 
34,99 €
EU 36 - 47 full sizes

1500 - navy I 001 - white







SOCKS
EU

UK

US

WOMEN & MEN

35-38

3-5

4-6

39-42

6-8

7-9

43-46

9-11

10-12








